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Seznanitev z nameravano gradnjo GSM-R stolpov 

  
Pred kratkim smo bili priča uporu krajanov občine Hrpelje Kozina zoper 
nameravano gradnjo GSM-R stolpa neposredno v samem naselju, v 
neposredni bližini knjižnice, za potrebe železnic. Problematična gradnja je 
bila pred časom s strani krajanov ustavljena tudi v Rakitovcu.   
 
Po poročanju nekaterih medijev naj bi v Sloveniji postavili 252 takšnih stolpov, doslej 
pa se je uprlo že 20 krajev po Sloveniji, v katerih so se oblikovale civilne iniciative 
proti gradnji. Obstaja možnost škodljivih učinkov na zdravje ljudi zaradi 
elektomagnetnega sevanja stolpov.  

 
Občinski svet MOK in širšo javnost je potrebno seznaniti z vso razpoložljivo 
dokumentacijo, ki naj bi jo MOK prejela že leta 2010 ali kasneje. Javnost mora izvedeti 
kje so predvidene lokacije gradnje v Dekanih, Kopru in drugje, zato predlagam, da 
strokovne službe MOK pripravijo gradivo za obravnavo na seji ter da svetniki 
izglasujejo razširitev dnevnega reda.   
 
Po seznanitve s celotno dokumentacijo na seji OS predlagam, da Občinski svet MOK 
sprejme sklep:  
»Občinski svet MOK nasprotuje načrtovanim lokacijam v MOK za izgradnjo GSM-R 
postaj ter zahteva, da pristojno ministrstvo spremeni lokacije in GSM-R stolpe izgradi 
na lokacijah izven naselij ter zagotovi ničelno stopnjo škodljivega 
 vpliva na zdravje in življenje ljudi.« 
 
Obrazložitev: 
Nameščene antene na stolpih naj bi bile do 40 vatov jakosti, dejansko pa bodo 
presegle  100 vatov. Gre za zahtevno gradnjo stolpov, ki so previsoki (35 m). Očitno 
želi država kasneje to tržiti in dajati v najem drugim. Ker so stolpi previsoki, pa se 
lahko celo zrušijo na stanovanjske hiše in mejne parcele ter ogrozijo življenja ljudi. 
Zaradi ultrazvočnih frekvenc je ogroženo okolje, prišlo bo do sevanja, ki bo imelo 
vpliv na zdravje ljudi, predvsem pa v skladu z zakonodajo, ki za gradnjo zahtevnih 
objektov zahteva drugačne postopke umestitve v prostor, kot pa za navadno 
vzdrževanje javne infrastrukture zato se mora z gradnjo takoj prenehati.   Država naj 
zagotovi od ustrezne akreditirane institucije neodvisno študijo vpliva na okolje in 
zdravje ljudi, saj domačim študijam žal ne moremo zaupati.  
  
V SLS Koper menimo, da je gradnja GSM-R stolpov začrtana preblizu naselij in da ima  
škodljive posledice za ljudi. Ne nasprotujemo novim tehnološkim gradnjam in 
modernizaciji železniškega prometa, vendar je treba skrbno premisliti, kakšne 
posledice imajo lahko antene na stolpih na zdravje in življenje ljudi.  
  
  

 


